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ATTENTION! THE NEXT MENTORSHIP PROGRAM WEBINAR IS ON AUGUST 8TH!

In addition to your monthly group meetings with your mentor, CIPMM invites you to attend
monthly webinars on a variety of topics. Make sure to join us for the next webinar on August
8th from 1:30 pm to 2:30 pm EST!

Link: https://us06web.zoom.us/j/84229330081?pwd=K3FrYVVWemVDUGMvUzV4N0JLck5VQT09
Passcode: CIPMM2023

Topic: Green Procurement in PSPC: An Overview

For many years federal procurement has been seen as an opportunity to reduce
environmental impact. Recently, with the adoption of two new standards under the Policy on
Green Procurement - the Standard on Embodied Carbon in Construction and the Standard on
the Disclosure of Greenhouse Gas Emissions - a number of new initiatives have been
launched. This includes consideration of Scope 3 emissions, life cycle analysis, new policies
on packaging and revisions to many of the tools that are the bread and butter of the trade
such as standing offers and supply arrangements. Join us for a tour of the relevant initiatives
launched by Acquisitions Program within PSPC.

Speaker: Donald Grant, Senior Analyst, Green and Clean Technology Procurement,
Public Services and Procurement Canada

Don Grant works for Public Services Procurement Canada (PSPC) as a Senior Analyst on the
Green and Clean Technology Procurement Policy Team within Acquisitions Program.
Previously, Don worked for six years as the Manager of Communications and Engagement
for the Energy Services Acquisition Program (ESAP), an exciting project that will reduce
GHGs from buildings by over 90%.

Don has been an environmentalist for 30 years and in that time has worked in the private
sector, the non-profit sector and for government.

Don was a co-owner of the consulting firm Innovative Management Systems before it
became part of Jacques Whitford and later Stantec. Don was also the Executive Director of
the Ottawa Centre, EcoDistrict before joining PSPC.

Don has a BA from Carleton University and a Masters from Royal Roads University in
Victoria, BC.

The Recording for Mentorship Webinar #1: Government of Canada –
Ensuring Ethical Procurement, April 11, 2023 is now Available!

https://cipmm-icagm.ca/outreach-and-advocacy/ezines-and-communications/
https://us06web.zoom.us/j/84229330081?pwd=K3FrYVVWemVDUGMvUzV4N0JLck5VQT09


Watch the
Recording

The Recording for Mentorship Webinar #2: Innovative Approaches to
Indigenous Procurement, May 9, 2023 is now Available!

Watch the
Recording

The Recording for Mentorship Webinar #3: Government Procurement
Obligations of Canada’s Trade Agreements, June 13, 2023 is now Available!

Watch the
Recording

The Recording for Mentorship Webinar #4: Accessible Procurement
Awareness Session, July 11, 2023 is now Available!

Watch the
Recording

The webinars are taking place on Zoom. If you have trouble accessing the platform
through your work email or device, please use your personal email or device. If you are
unable to attend, please check back in the Mentorship area under the "Recordings"
tab to watch all missed events on-demand.

Username: CIPMMmentee
Password: Class2023

Please note that access to the Mentorship area is restricted to the 2023 CIPMM
mentees only, and the login details should not be shared.

 
Contact the CIPMM Secretariat if you have any questions or require more information.

https://www.youtube.com/watch?v=Ky_aufVWjzI&feature=youtu.be
https://youtu.be/ne9JOOz6Yco
https://youtu.be/Smf2gmwIIbI
https://youtu.be/7Sa2lRmkYjA
https://cipmm-icagm.ca/mentorship-program-secure-site/mentees-2023/
https://cipmm-icagm.ca/mentorship-program-secure-site/mentees-2023/
mailto:admin@cipmm-icagm.ca


ATTENTION! LE PROCHAIN WEBINAIRE DU PROGRAMME DE MENTORAT
LE EST LE 8 AOÛT 2023 !

En plus de vos rencontres de groupe mensuelles avec votre mentor, l'ICAGM vous invite à
assister à des webinaires mensuels sur une variété de sujets. Assurez-vous de nous rejoindre
pour la prochaine session le 8 août de 13h30 à 14h30 HNE!

Lien:https://us06web.zoom.us/j/84229330081?pwd=K3FrYVVWemVDUGMvUzV4N0JLck5VQT09
Code d'accès: CIPMM2023

Sujet: Approvisionnement écologique à SPAC : Vue d'ensemble

Pendant de nombreuses années, l'approvisionnement fédéral a été considéré comme une
occasion de réduire l'impact environnemental. Récemment, avec l'adoption de deux nouvelles
normes dans le cadre de la Politique d'achats écologiques - la Norme sur le carbone
incorporé dans la construction et la Norme sur la divulgation des émissions de gaz à effet de
serre - un certain nombre de nouvelles initiatives ont été lancées. Cela comprend la prise en
compte des émissions de portée 3, l'analyse du cycle de vie, les nouvelles politiques sur les
emballages et les révisions de nombreux outils qui sont le pain quotidien du commerce, tels
que les offres à commandes et les accords d'approvisionnement. Joignez-vous à nous pour
une visite des initiatives pertinentes lancées par le Programme des approvisionnements au
sein de SPAC.

Présentateur: Donald Grant, analyste principal, Approvisionnement en technologies
vertes et propres, Services publics et Approvisionnement Canada

Don Grant travaille pour Services publics Approvisionnement Canada (SPAC) en tant
qu'analyste principal au sein de l'équipe chargée de la politique d'approvisionnement en
technologies vertes et propres au sein du programme d'approvisionnement. Auparavant, Don
a travaillé pendant six ans en tant que gestionnaire des communications et de l'engagement
pour le programme d'acquisition de services énergétiques (PASE), un projet passionnant qui
réduira les GES des bâtiments de plus de 90 %.

Don est écologiste depuis 30 ans et a travaillé dans le secteur privé, le secteur sans but
lucratif et pour le gouvernement.

Don était copropriétaire de la société de conseil Innovative Management Systems avant
qu'elle ne fasse partie de Jacques Whitford et plus tard de Stantec. Don a également été
directeur général de l'ÉcoDistrict du Centre d'Ottawa avant de se joindre à SPAC.

Don est titulaire d'un BA de l'Université Carleton et d'une maîtrise de l'Université Royal
Roads à Victoria, en Colombie-Britannique.

Le webinaire d'enregistrement pour le mentorat #1 : Gouvernement du
Canada - Assurer un approvisionnement éthique, 11 avril 2023 est

maintenant disponible !

Regarder l'enregistrement 

Le webinaire d'enregistrement pour le mentorat #2 : Approches Innovatives
en approvisionnement autochtone, 9 mai 2023 est maintenant disponible !

Regarder l'enregistrement 

Le webinaire d'enregistrement pour le mentorat #3 : Obligations en matière

https://us06web.zoom.us/j/84229330081?pwd=K3FrYVVWemVDUGMvUzV4N0JLck5VQT09
https://www.youtube.com/watch?v=Ky_aufVWjzI&feature=youtu.be
https://youtu.be/ne9JOOz6Yco


de marchés publics découlant des accords commerciaux du Canada, 13 juin
2023 est maintenant disponible !

Regarder
l'enregistrement

Le webinaire d'enregistrement pour le mentorat #4 : Séance de sensibilisation
à l’approvisionnement accessible, 11 juillet 2023 est maintenant disponible !

Regarder
l'enregistrement

Les webinaires se déroulent sur Zoom. Si vous rencontrez des difficultés pour accéder à la
plateforme via votre adresse e-mail ou votre appareil professionnel, veuillez utiliser votre
adresse e-mail ou votre appareil personnel. Si vous ne pouvez pas y assister, veuillez revenir
d a n s la zone de mentorat sous l'onglet "Enregistrements" pour regarder tous les
événements manqués à la demande.

Nom d'utilisateur: CIPMMmentee
Mot de passe: Class2023

Veuillez noter que l'accès à cette zone sécurisée  est limité aux mentorés ICAGM 2023
uniquement et que les informations de connexion ne doivent pas être partagées.

Communiquez avec le Secrétariat de l'ICAGM si vous avez des questions ou souhaitez
obtenir plus de détails.
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